
Protokdl Nr X/I5

z posiedzenia Rady Miasta Kolno, kt6re odbylo sig w dniu 27 listopada 2015r.

w sali konferencyjnej Urzgdu Miasta Kolno.

Posiedzenie rozpoczEto o godzinie 12.00, a zakoirczono o godzinie 12.50'

Radni obecni na posiedzeniu:

l. AntonowiczStanislaw

2. Baldyga Stanislaw

3. Brzeziriska Halina Jadwiga

4. Kapelafiski Jan

5. Konstanty Marcin

6. Kuli6 Agnieszka Dorota

7. Lewandowski Antoni

8. MakarewiczKlaudiusz

9. Myhal KrzysztoI Jeremi

10. Owczarczyk Lech Janusz

I l. Rakowski Mariusz

12. Sielawa Pawel

13. Szymafski Piotr

I 4. Sniadach Mieczyslaw

15. Zubrowski Jan

otwarcia sesji dokonal Przewodnicz4cy Rady Miasta - Pan Mieczyslaw sniadach.

powital przybylych radnych oraz wszystkich gosci zgodnie z zal4czon4list4 obecnosci.

przewodnicz4cy Rady stwierdzil prawomocnoSi posiedzenia Rady. Nadmienil, 2e ta og6ln4 iloS6

15 radnych udzial w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do podejmowania prawomocnych

uchwal oraz wniosk6w.

Przewodnicz4cy Rady poinform owaL, 2e porz4dek obrad sesji zostal dostarczony radnym

wtaz z zawiadomieniem na dzisiejsz4 sesjg Rady. Zaproponowal dodanie 12 punktu

w brzmieniu: ,,Podjgcie uchwaly w sprawie przyst4pienia do zmiany studium uwarunkowafl

i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego Miasta Kolno "

Innych propozycji nie bYlo.

Przewodnicz4cy Rady poddal zmiang w porzEdku posiedzenia pod glosowanie'

Za wprowadzeniem zmian w porz4dku dziennym obrad glosowalo l5 radnych, glos6w przeciwnych

- 0, glos6w wstrzymuj4cYch sig - 0.

Przewodniczqcy Rady przedstawil porz4dek dzienny posiedzenia po zmianach:

l. Otwarcie sesji, zapoznanie z porz4dkiem obrad.
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2.

J.

4.

Przyjqcie protokolu z poprzedniej sesji.

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z ptacy migdzy sesjami.

lnterpelacje i zapytania radnych.

5. Podjgcie uchwaly w sprawie okeSlenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci.

6. Podjgcie uchwaly w sprawie okre(lenia wysokosci stawek podatku od srodk6w

transportowych.

7. podjgcie uchwaly w sprawie okreslenia wzor6w formularzy informacji i deklaracji

podatkowych.

8. Podjgcie uchwaly w sprawie wprowadzenia stawek oplaty targowej na terenie miasta Kolno.

9. podjgcie uchwaty w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szk6t'

przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby ftzyczne

i prawne inne ni2 jednostka samorzqdu terytorialnego na terenie miasta Kolno oraz trybu

i zakesu kontroli prawidlowoSci ich pobrania i wykorzystywania.

10. podjgcie uchwaly w sprawie przyjgcia planu pn. ,,ELEMENTY ZALOZilq DO PLANU

ZAOPATRZENIA w CIEPLo, ENERGIE ELEKTRYCZNA I PALIWA GAzowE DLA

MIASTA KOLNO".

I l. Podjgcie uchwaly w sprawie przyjgcia ,,Planu Dzialan la tzecz Zr6wnowaZonej Energii

(SEAP) dla Miasta Kolno"'

12. Podjgcie uchwaly w sprawie przyst4pienia do zmiany studium uwarunkowafi i kierunk6w

zagospodarowania przestrzennego Miasta Kolno.

13. Sprawozdanie z dzialalnosci Miejskiego osrodka Pomocy spolecznej w Kolnie za 2014 rok.

14. Informacje o zloZonych oSwiadczeniach maj4tkowych za 2014 rok'

I 5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz wolne wnioski'

16. Zamknigcie obrad.

Streszczenie posiedzenia :

Ad. l.
Jakwyzej.

Ad.2.

Przewodnicz4cy Rady poinform owa:., Ze protok6l z ostatrriej sesji Rady Miasta Kolno

Nr I)Ul5 z dn:a 23 pu2dziemika 2015 r. byt wylo2ony do wgl4du w wydziale organizacyjnym

iSprawobywatelskichoraznasaliobradprzedsesj4.Ztre!;ci4protokolukaidymialmo2liwos6

zapoznaniasig,wzwiqzkuzcrymPrzewodnicz4cyRadypoprosilozg}aszanieewentualnychuwag'

poniewa2 2adnychuwag nie wniesiono, przewodnicz4cy Rady wnioskowal o przyjqcie protokolu

w napisanym brzmieniu. 
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Innych wniosk6w nie bylo.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie wniosek o przyjgcie protokolu bez odczyania.

Za wnioskiem glosowalo 15 radnych, glos6w przeciwnych - 0, glos6w wstrzymuj4cych sig - 0.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e Rada jednoglosnie przyjfla protok6l Nr I)U15 z dnia

23 pafdziernika 2015 r. w napisanym brzmieniu.

Ad.3.

Pan Mieczyslaw Sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przechodzimy do punktu 3 porz4dku obrad

tj. sprawozdania Burmistrza Miasta Kolno z pracy migdzy sesjami.

Sprawozdanie z dzialalnolci Burmistrza Miasta z pracy migdzy sesjami przedstawil

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta (sprawozdanie w zal4czeniu).

Przewodniczqcy Rady poprosil o uwagi do wy2ej wymienionego sprawozdania.

Nikt glosu nie zabral.

Ad.4.

Pan Miecryslaw Sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przechodzimy do 4 punktu tj. interpelacje

i zapltania radnych. W tym punkcie porz4dku dziennego obrad radni mog4 zg)aszat interpelacje.

Radny Pawel Sielawa dopytal o mo2liwoSi zaniechania likwidacji garuzy usytuowanych w obrgbie

ulic Cieplej i Targowej.

Radny Jan Kapelariski zapylal o:

- budowg windy w budynku zajmowanym przez MOPS,

- aktualny stan zwi4zany z uruchomieniem nowego zakladu produkcyjnego na Terenach

Inwestycyjnych.

Radny poruszyl r6wnie2 remat zanieczyszczania kolneriskich chodnik6w i plac6w zieleni ptzez

czworonogi.

Radny Klaudiusz Makarewi cz pytal o termin rozpoczgcia dzialalno6ci marketu na Labnej

i wnoszone przez wlaSciciela tej inwestycji podatki.

Ad.5.

Pan Mieczystaw sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przystgpujemy do 5 punktu porzqdku obrad

tj. podjgcie uchwaly w sprawie okreSlenia wysoko6ci stawek podatku od nieruchomoSci. Projekt byl

w materialach i byl analizowany ptzez poszczeg6lne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosly

uwag i wydaly pozytywne opinie do projektu uchwaly.



pan Andrzej Duda Burmistrz Miasta - w przypadku ni2szych stawek niz ministerialne odg6mie

obniane s4 subwencje z budzetu paristwa- By unikn46 straty ministerialnych srodk6w konieczna

jest regulacja dotychczasowej stawki oplat za grunty, budynki i od budowli'

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly i poddal go pod glosowanie'

Zapodjgciemprojektuuchwalyglosowalo15radnych,glos6wprzeciwnych-zero'glos6w

wstrzymuj4cych sig - zero.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, ie uchwalg w sprawie okreslenia wysokoSci stawek podatku

od nieruchomo6ci, Rada podjqla jednoglo5nie'

UCHWALA Nr ){/62115

(w zalqczeniu)

Ad.6.
pan Mieczyslaw Sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przechodzimy do pkt 6 porz4dku dziennego

tj. projektu uchwaly w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku od Srodk6w transportowych.

projekt byl w materialach i byl analizowan y pflez poszczeg6lne Komisje Rady. Komisje Rady nie

wniosty uwag i wydaly pozytyrvne opinie do projektu uchwaly'

Dyskusji nie bylo.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly i poddal go pod glosowanie'

Za podjgciem projektu uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciwnych - zero' glos6w

wstrzymuj4cych sig - zero.

PrzewodniczQcy Rady stwierdzil, 2e uchwalg w sprawie okreslenia wysokosci stawek podatku

od Srodk6w transportowych, Rada podjqla jednogloSnie'

UCHWALA Nr X63l15
(w zalqczeniu)

Ad.7.

Pan Miecryslaw Sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przystqpujemy do 7 punktu porz4dku obrad

tj. podjgcie uchwaly w sprawie okeslenia wzor6w formularzy informacji i deklaracji podatkowych'

Projekt byl w materialach i byl analizowan y pflez poszczeg6lne Komisje Rady' Komisje Rady nie

wniosly uwag i wydaly pozytywne opinie do projektu uchwaly'

Dyskusji nie bylo.



Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly i poddal go pod glosowante.

Za podjgciem projektu uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciwnych - zero, glos6w

wstrzymuj4cych sig - zero.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e uchwalg w sprawie okre5lenia wzorrSw formularzy

informacji i deklaracji podatkowych, Rada podjgla jednogloSnie.

UCHWALA Nr Xl64ll5
(w zal?czeniu)

Ad.8.

Pan Mieczyslaw Sniadach - Przewodniczqcy Rady - przechodzimy do pkt 8 porz4dku dziennego

d. projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia stawek oplaty targowej na terenie miasta Kolno.

Projekt byl w materialach i byl analizowany pruez poszczeg6lne Komisje Rady. Komisje Rady nie

wniosly uwag i wydaly pozytywne opinie do projektu uchwaly.

Pan Miecryslaw Sliwka - Radca Prawny - prosz? o skeslenie w tytule uchwaly slowa ,,stawek",

gdy2 w tej chwili Rada Miasta Kolno wprowadza oplatg targow4, a nie stawki.

Innych uwag i wniosk6w nie bylo.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly i poddal go pod glosowanie.

Za podjgciem projektu uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciwnych - zero, glos6w

wstrzymuj 4cych sig - zero.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e uchwalg w sprawie wprowadzenia oplaty targowej

na terenie miasta Kolno, Rada podjgla jednoglo6nie.

UCHWALA Nr Xl65ll5
(w zalqczeniu)

Ad.9.

Pan Miecryslaw Sniadach Przewodnicz4cy Rady - przystgpujemy do 9 punktu porzqdku obrad

d. podjgcie uchwaly w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szk6l, przedszkoli

i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby frzyczne i prawne inne ni2

jednostka samorz4du terytorialnego na terenie miasta Kolno oraz trybu i zakresu kontroli

prawidlowoSci ich pobrania i wykorzystywania. Projekt byl w materialach i byl analizowarry przez

poszczeg6lne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosly uwag i wydaly pozytywne opinie do

projektu uchwaly.



Dyskusji nie bylo.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly i poddat go pod glosowanie.

Za podjgciem projektu uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciwnych - zero, glos6w

wstrzymuj 4cych sig - zero.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e uchwalg w sprawie ustalenia trybu udzielania

i rozliczania dotacji dla szk6l, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego

prowadzonych przez osoby frzyczne i prawne inne niZ jednostka samorzqdu terytorialnego na

terenie miasta Kolno oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowosci ich pobrania

i wykorzystywania wraz z zalqcznikiem, Rada podjgla jednogloSnie.

UCHWALANT){J66IIS
(w zdqczeniu)

Ad. 10.

Pan Mieczyslaw Sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przechodzimy do pkt l0 porz4dku dziennego

tj. projektu uchwaly w sprawie przyjgcia planu pn. ,,ELEMENTY ZALOZE-iI DO PLANU

ZAOPATRZENIA W CIEPLO, ENERGIE ELEKTRYCZNA I PALIWA GAZOWE DLA

MIASTA KOLNO". Projekt byt w materiatach i byl analizowany przez poszczeg6lne Komisje

Rady. Komisje Rady nie wniosly uwag i wydaty pozytywne opinie do projektu uchwaly.

Dyskusji nie bylo.

Nast?pnie Przewodnicz4cy Rady odczltal projekt uchwaly i poddal go pod glosowanie.

Za podjgciem projektu uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciwnych - zero, glos6w

wstrzymuj4cych sig - zero.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e uchwalg w sprawie przyigcia planu pn' 
"ELEMENTY

zALoiLEN DO PLANU ZAOPATRZENIA W CIEPIO, ENERGIq ELEKTRYCZNA

I PALIWA GAZOWB DLA MIASTA KOLNO" wraz z zal4cznikiem, Rada podjgla

jednogloSnie.

UCHWAI-A NrX/67l15
(w zalqczeniu)
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Ad. ll.
Pan Mieczyslaw Sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przystgpujemy do 11 punktu porz4dku obrad

(. podjgcie uchwaly w sprawie przyjEcia,,Planu Dzialari na tzecz Zr6wnowaZonej Energii (SEAP)

dla Miasta Kolno".

Dyskusji nie bylo.

NastEpnie Przewodniczqcy Rady odczytal projekt uchwaly i poddal go pod glosowanie.

Za podjgciem projektu uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciwnych - zero, glos6w

wstrzymuj 4cych sig - zero.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e uchwalg w sprawie przyjgcia ,,Planu Dzialaf nL rzecz

Zrdwnowaionej Energii (SEAP) dla Miasta Kolno" wraz z zal4cznikiem' Rada podjgla

jednogloSnie.

UCHWALA Nr X/68i15
(w zaiqczeniu)

Ad. 12.

Pan Mieczyslaw Sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przechodzimy do pkt 12 porz4dku dziennego

tj. projektu uchwaly w sprawie przyst4pienia do zmiany studium uwarunkowari i kierunk6w

zagospodarowania przestrzennego Miasta Kolno. Projekt uchwaly otrzymalidcie Paristwo

na posiedzeniach Komisji. Komisje Rady nie wniosly uwag i wydaly pozytywne opinie do projektu

uchwaly.

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - podjgcie uchwaty umo2liwi budowg linii Sredniego

napigcia - o co zabiega PGE. Inwestycja w przyszlo6ci zapewni naszemu miastu bezpieczeristwo

dostaw energii elektrycznej i podniesie moc przesylow4 co istotne jest w perspektywie rozwoj u

budownictwa mieszkalnego jak i prosperowania tworz4cych sig firm na Terenach Inwestycyjnych.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly i poddat go pod glosowanie.

Za podjgciem projektu uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciwnych - zero, glos6w

wstrzymuj 4cych sig - zero.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, 2e uchwalg w sprawie przystqpienia do zmiany studium

uwarunkowaf i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego Miasta Kolno

wraz z zal4cznikiem, Rada podjgla jednoglo5nie.

UCHWALA Nr X/69/15

(w zal4czeniu)



Ad. 13.

Pan Mieczyslaw Sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przystgpujemy do 13 punktu porz4dku obrad

tj. sprawozdanie z dzialalnoSci Miejskiego O6rodka Pomocy Spolecznej w Kolnie za 2014 rok.

Sprawozdanie bylo w materialach i bylo analizowane przez poszczeg6lne Komisje Rady, zatem nie

zachodzi potrzeba j ego czytania. Komisje Rady nie wniosty uwag.

Dyskusji nie bylo.

Uwag do sprawozdania nie wniesiono, w zwi4zku z tym Przewodnicz4cy Rady stwierdzil,

2e Rada przyjeta sprawozdanie z dzialalno6ci Miejskiego O5rodka Pomocy Spolecznej

w Kolnie za 2014 rolc

Ad. 14.

Pan Mieczyslaw Sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przystgpujemy do 14 punktu porz4dku obrad

tj. informacje o zlolorrych o5wiadczeniach maj4tkowych za 2014 rok. Informacje byly

w materialach i byly analizowane przez poszczeg6lne Komisje Rady, zatem rue zachodzi potrzeba

ich czytania. Komisje Rady nie wniosly uwag.

Dyskusji nie bylo.

Uwag do informacji nie wniesiono, w zrviqzku z tym Przewodniczqcy Rady stwierdzil,

2e Rada przyjela informacje o zloZonych oSwiadczeniach maj4tkowych za 2014 rok

Ad. 15.

Pan Mieczyslaw Sniadach - Przewodnicz4cy Rady - przechodzimy do punktu 15 porz4dku obrad

tj. odpowiedzi na interpelacje i zapytaria radnych oraz wolne wnioski. Proszg Pana Burmistrza

o udzielenie odpowiedzi.

garaie w obrgbie ulicy Cieplej i Targowej

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - przeanalizujemy temat, ale mySlg, 2e narok2016 garuZe

b9d4 mogly zostai.

zaHad produkcyjny na Terenach Inwestycyjnych

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - zaklad jest w fazie projektowania. Mam nadziejg, 2e na

wiosng rozpocmie siE budow4 a na jesieni zostanie zakoriczona'

winda w budynku zajmowanym przez MOPS

Pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasla - na razie nale2y wstrzymad si9 z t4 decyzj4.



zanieczyszczenia chodnik6w i plac6w zieleni przez czworonogi

pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - w styczniu zostan4 zakupione torebki na psie odchody.

nieruchomoit na Labnej

pan Andrzej Duda - Burmistrz Miasta - wla(ciciel ptaci podatki od calosci gruntu i od czQsci

budynku kt6ry zostal odebranY.

Wolne wnioski:

przewodnicz4cy Rady Miasta Mieczyslaw Sniadach poinformowal o pi6mie skierowanym przez

- dzialkowcy zwr6cili sig o przyznanie z budZetu miasta dotacji w kwocie 30 tys. na

budowg nowego ogrodzenia ogr6dk6w.

Radny Konstanty Marcin przedstawiciel szkolnego kltbt Euroadai, zaprosil samorzqdowc6w

i wszystkich mieszkaric6w miasta do indywidualnego sprzeciwu wobec lamania praw czlowieka'

l1 grudnia w I LO w Kolnie w godzinach od 7:30 do 15:30 kazdy bgdzie m6gl wziq6 ]udzial

w maratonie pisania list6w w ramach akcji propagowanej przez Amnesty International.

Ad. 16,

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil wyczerpanie przyjqtego porz4dku dzierurego sesji

i zamkn4l obrady X sesji zwyczajnej Rady Miasta Kolno'

Przewodniczqcy Rady podzigkowai wszystkim za udzial w sesji'

Na tym protok6l zakoirczono.

ProtokLlowata:.-! l-
uonfi.$tuty

I
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